
BRM.0003.1.11.2021  

Wniosek 

z dnia 16.04.2021 

podczas dyżuru Ireneusza Wiśniewskiego przewodniczącego  

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle  

 

 

Podczas dyżuru Przewodniczącego RM skontaktował się przedsiębiorca, 

który chciał zaprotestować przeciwko polityce miasta, w ramach której zezwala 

na sprzedaż alkoholu w lokalach będących bardzo blisko siebie. Jako przykład 

przytoczył ul. Wojska Polskiego, na której wg mieszkańca jest kilka takich 

samych  sklepów pod firmą Żabka, w których można kupić alkohol.  

Proszę o informację jakie procedury podejmowane są podczas 

przydzielania koncesji na sprzedaż alkoholu, czy argument dużego spiętrzenia 

podmiotów trudniących się sprzedażą alkoholu zgodnie z prawem może być 

przesłanką do odmowy udzielenia koncesji? 

 

 

Z poważaniem 

Ireneusz Wiśniewski 


